
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Schriftelijke vragen m.b.t. raadsbrief motie wifi subsidie d.d. 7 december 2017 

 

In de raadsbrief d.d. 7 december 2017 reageert het college op de door de raad aangenomen motie 

m.b.t. WIFI subsidie. Genoemde kosten voor zowel aanleg als onderhoud komen ons extreem hoog 

voor. Bovendien wordt een aantal locaties voorgesteld met de opmerking dat nog moet worden 

onderzocht of een gratis WIFI aanbod op die locaties nog niet bestaat. Daarmee lijkt de motie nog 

niet compleet behandeld.  

 

Met betrekking tot bovengenoemde raadsbrief heeft VVD Aalsmeer de volgende vragen aan het 

college: 

 Waarop baseert het college genoemde bedragen in de raadsbrief? Is er een 

offerte opgevraagd?  

 M.b.t. de aanleg: Wordt er in het voorstel voor de aanleg gebruik gemaakt 

van al ter plaatse liggende koper- of glas verbindingen?  

 M.b.t. het onderhoud: welke (SLA) afspraken liggen er ten grondslag aan het 

genoemde onderhoudsbedrag per jaar?  

 Hoe komt het college tot genoemde prioritering in het raadsvoorstel? Kan 

het college aangeven of er ter plekke al gratis WIFI wordt aangeboden?  

Met vriendelijke groeten, 

 

VVD Aalsmeer  


